

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered or filed
and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 14

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés
et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 14

1948

**I. Nos. 207-224
II. Nos. 91-101**

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 4 March 1948 to 16 April 1948*

	<i>Page</i>
No. 207. Denmark and Sweden:	
Agreement respecting the transfer of members between sick funds in Denmark and Sweden. Signed at Copenhagen, on 23 December 1947	3
No. 208. Turkey and Sweden:	
Air Transport Agreement (with Annex). Signed at Ankara, on 26 June 1946.....	21
No. 209. Turkey and France:	
Agreement (with Annex) respecting air communications. Signed at Ankara, on 12 October 1946.....	33
No. 210. Turkey and Transjordan:	
Treaty of Friendship. Signed at Ankara, on 11 January 1947.....	49

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 14

1948

**I. Nos 207-224
II. Nos 91-101**

TABLE DES MATIERES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 4 mars 1948 au 16 avril 1948*

Pages

N° 207. Danemark et Suède:

Accord concernant le passage des membres d'une caisse de maladie danoise à une caisse suédoise et vice versa. Signé à Copenhague, le 23 décembre 1947..... 3

N° 208. Turquie et Suède:

Accord, accompagné d'une annexe, relatif aux transports aériens. Signé à Ankara, le 26 juin 1946..... 21

N° 209. Turquie et France:

Accord, accompagné d'une annexe, relatif aux communications aériennes. Signé à Ankara, le 12 octobre 1946..... 33

N° 210. Turquie et Transjordanie:

Traité d'amitié. Signé à Ankara, le 11 janvier 1947..... 49

No. 211. Turkey and Netherlands:

Agreement (with Annex and Exchange of Notes) respecting air communications. Signed at Ankara, on 19 March 1947..... 59

No. 212. China and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:

Exchange of Notes giving effect to the Customs Agreement between China and Hong Kong. Nanking, 12 January 1948..... 73

No. 213. Iraq and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:

Exchange of Notes respecting the status of the Iraqi Diplomatic Mission in London and the precedence of His Majesty's Ambassador at Baghdad. Baghdad, 2 August 1946..... 93

No. 214. Turkey and Czechoslovakia:

Agreement (with Annex and Protocol of signature) respecting air communications. Signed at Ankara, on 5 March 1947..... 101

No. 215. China and France:

Treaty for the relinquishment by France of extra-territorial and related rights in China. Signed at Chungking, on 28 February 1946.... 113

No. 216. China and France:

Agreement respecting Sino-Indochinese relations (with Exchange of Notes). Signed at Chungking on 28 February 1946..... 137

No. 217. China and France:

Exchange of letters relating to the relief of Chinese troops by French troops in North Indochina. Chungking, 28 February 1946..... 151

Pages

N° 211. Turquie et Pays-Bas:

- Accord, accompagné d'une annexe et d'un échange de notes, relatif aux communications aériennes. Signé à Ankara, le 19 mars 1947..... 59

N° 212. Chine et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord:

- Echange de notes donnant effet à l'accord douanier conclu entre la Chine et Hong-Kong. Nankin, 12 janvier 1948..... 73

N° 213. Irak et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord:

- Echange de notes concernant le statut de la mission diplomatique irakienne à Londres et la préséance de l'Ambassadeur de Sa Majesté à Bagdad. Bagdad, 2 août 1946..... 93

N° 214. Turquie et Tchécoslovaquie:

- Accord, accompagné d'une annexe et d'un Protocole de signature, relatif aux transports aériens. Signés à Ankara, le 5 mars 1947.... 101

N° 215. Chine et France:

- Traité de renonciation à l'exterritorialité en Chine et aux droits y relatifs. Signé à Tchoungking, le 28 février 1946..... 113

N° 216. Chine et France:

- Accord sur les relations sino-indochinoises (avec échange de notes). Signé à Tchoungking, le 28 février 1946..... 137

N° 217. Chine et France:

- Echange de lettres relatif à la relève des troupes chinoises par les troupes françaises en Indochine du nord. Tchoungking, 28 février 1946 151